
Po ljubljanskih občinah
SKLAOIŠČE ODPADKOV MORA BITI VARNO - Ob vse pogostej-

ših in hujših prostestih proti graditvi jederskih elektrarn in podobnih
objektov, je razumljiva tudi skrb delegatov v zboru krajevnih skup-
nosti bežigrajske občine. V Podgorici naj bi namreč zgradili skla-
dišče, 900 kubičnih metrov veliko, radioaktivnih odpadkov v sklopu
raziskovalnega reaktorja inštituta Jožef Stefan. Ko je o tem govoril še
bežigrajski izvršni svet, je posebej poudaril, da mora inštitut Jožef
Stefan skupaj z drugimi pristojnimi republiškimi organi do konca
februarja pojasniti nekatere zadeve. Še trdneje bi namreč morali
zagotoviti, da v skladišču ne bo odpadkov iz jedrske elektrarne v
Krškem in iz rudnika na Žirovskem vrhu.

Nl INTERESA ZA POSTAVITEV KIOSKOV - V občini Moste-Polje
so razpisali že dva natečjaja. s katerim skušajo oddati lokacije za
postavitev kioskov za različne dejavnosti (prodaja sadja in zelenjave,
slaščic, cvetja itd), vendar interesa ni. Na 22 lokacijah bi bilo namreč
mogoče postaviti vsaj 27 kioskov, vendar so oddali samo devet
lokacij. Natečaj bodo spet ponovili, saj menijo, da bi lahko tako
precej popestrili ponudbo.

TURISTOV Bl LAHKO BILO ŠE VEČ - Na območju petih Ijubljan-
skih občin je bilo lani 731 tisoč nočitev, kar je za 12 odstotkov več kot
leto poprej. Najbolj se je povečalo število nočitev tujih gostov in sicer
za 21 odstotkov. Hoteli so bili v povprečju zasedeni 70-odstotno.
Zanimivo je, da je bila Ljubljana po številu nočitev takoj po Portoro-
žem, po nočitvah tujih gostov pa na tretjem (za Portorožem in
Bledom).

NOVI AVTOBUSI V MESTNEM PROMETU - Pripombe Ljubijanča-
nov na organizacijo mestnega prometa so bolj ali manj upravičene,
razlogi za težave, ki jih ima Integral, pa tudi. Konec februarja pa je
Ljubljana »bogatejša« za štiri členkaste avtobuse, za katere je bilo
treba odšteti nekako 50 milijonov dinarjev. Predvidevajo. da bodo do
sredine marca dobili še sedem novih avgobusov, kar naj bi, upajmo,
zmanjšalo vse nevšečnosti.

NAJVEČJI PESKOKOP V SLOVENIJI - Gramoznica v StanežiCah je
menda največja v Sloveniji, saj oskrbuje s peskom več kot polovico
vseh gradbišč v Ljubljani in širši okolici. Gramoznico so začeli
izkoriščati leta 1979, doslej pa so izkopali 1,6 mitijona prostorskih
metrov peska, čez štiri leta pa bodo zaloge peske skopnele. Načrtu-
jejo novo gramoznico na Sorškem polju, vendar je odločitev vsaj za
sedaj še v zraku, kajti s tem bi temeljito posegli v naravno podobo
tega rezervata pitne vode za Ljubljano.

DOLGOROČNA SKRB ZA SAVO - Ljubljanski inšpektorji so lani
prijavili sodniku za prekrške 104 kršitelje, ki so onesnažili vodo tako
ali drugače. Sicer pa so lani na območju zajetij pitne vode na
Ijubljanskem območju zabeležili pet večjih razlitij nevarnih snovi. V
Ljubljani je največ onesnaževalcev priključenih na kanalizacijsko
omrežje, 11 pa jih ima svoje izpuste speljane skozi čistilne naprave.
Ob tem je pomembno, da niti v Ljubljani niti v Sloveniji ni katastra
onesnaževalcev, kajti enotna metodologija za ugotavljanje le teh je
bila šele sprejeta. Ko pa so na mestnem komiteju za urbanizem
govorlli o teh problemih, so med drugim menili, da so vse obveznosti
\z družbenega dogovora o zaščiti reke Save tudi v osnutku dolgoro-
čnega plana Ljubljane.


